



**COUNCIL OF
THE EUROPEAN UNION**

GENERAL SECRETARIAT

Brussels, 23 July 2013

CM 3886/13

PTS A

COMMUNICATION

LIST OF ADOPTED "A" ITEMS

Contact:	cabinet.seances-2@consilium.europa.eu
Tel./Fax:	+32.2-281.7814/7199

Subject:	3254th meeting of the COUNCIL OF THE EUROPEAN UNION (Foreign Affairs)
Date:	22 July 2013
Venue:	COUNCIL JUSTUS LIPSIUS BUILDING Rue de la Loi 175, 1048 BRUSSELS

Non-legislative activities

The 3254th meeting of the Council (Foreign Affairs) on 22 July 2013 adopted the "A" items listed in:

- 1) **12436/13**
 - 2) **12436/13 ADD 1:**
47. Draft Council position concerning the conclusion by the EU of Memoranda of Understanding, Joint Statements and other texts containing policy commitments, with third countries and international organisations
12498/13 PESC 913 RELEX 680 INST 419 JUR 378
approved by Coreper, Part 2, on 22.07.2013

48. Restrictive measures against certain persons, entities and bodies in view of the situation in Egypt:
- Letter of reply to lawyers of two persons subject to the restrictive measures provided for in Council Decision 2011/172/CFSP and in Council Regulation (EU) No 270/2011 12497/13 PESC 912 COMAG 73 FIN 461 approved by Coreper, Part 2, on 22.07.2013

o
o o

Activités non législatives

La 3254^{ème} session du Conseil (Affaires étrangères) du 22 juillet 2013 a adopté les points "A" repris aux documents :

1) **12436/13**

2) **12436/13 ADD 1:**

47. Projet de position du Conseil concernant la conclusion par l'UE, avec des pays tiers et des organisations internationales, de mémorandums d'accord, de déclarations communes et d'autres textes comportant des engagements de principe
12498/13 PESC 913 RELEX 680 INST 419 JUR 378
approuvé par le Coreper (2^e partie), le 22 juillet 2013
48. Mesures restrictives à l'encontre de certaines personnes, entités et organismes au regard de la situation en Égypte:
- Réponse aux avocats de deux personnes visées par les mesures restrictives prévues par la décision 2011/172/PESC du Conseil et le règlement (UE) n° 270/2011 du Conseil 12497/13 PESC 912 COMAG 73 FIN 461 approuvé par le Coreper (2^e partie), le 22 juillet 2013